
S�ch�ng Veteranencomité BUCH (Bergen, Uitgeest, 

Castricum, Heiloo)

Een goede ach�en jaar geleden, werd Hans Walrave, oud militair en veteraan,  

gevraagd door zijn burgemeester iets te doen voor de veteranen in Castricum. 

Hans hee� dat opgepakt en zocht een mede veteraan om deze uitdaging 

gestalte te geven. Dat werd de oud militair en veteraan Marcel Jansen. Hij werd

de voorzi#er van het Veteranen Comité Castricum en Hans de secretaris. Zo 

werd in 2004 de eerste lokale Veteranen Dag Castricum gevierd in het 

gemeentehuis.  

Zes jaar geleden is ook Uitgeest hier bij aangesloten en namen de veteranen uit

dat dorp ook deel aan de Regionale Veteranen Dag. 

Vijf jaar geleden nam ook Heiloo deel aan de Regionale Veteranen Dag. 

Er stonden toen 3 burgemeesters de veteranen te verwelkomen.

Twee jaar geleden gaf Marcel Janssen aan dat hij wilde stoppen. Dannij van der

Sluijs, oud militair en veteraan, werd benaderd door Hans Walrave met de 

vraag of hij het voorzi#erschap van Marcel over wilde nemen. Hans kende 

Dannij van de Ripperda kazerne en gaf aan dat gezien de achtergrond van 

Dannij bij Defensie, zijn organisatorische capaciteiten en zijn poli0eke 

achtergrond hij de beste man voor de func0e was (woorden van Hans, niet van 

Dannij). Dannij gaf aan het wel te willen doen, maar dan moest de nieuwe 

organisa0e wel een rechtspersoon worden. Daar ging Hans mee akkoord. 

Op de lokale Veteranendag 2021 nam Dannij symbolisch de voorzi#ershamer 

van Marcel Jansen over en werd Marcel benoemd tot ambassadeur van de 

S0ch0ng. We hadden € 0,- in kas, maar dat werd ruimschoots gecompenseerd 

met ons enthousiasme.

Op 2 oktober 2021 hebben we bij Fort aan de Ham te Uitgeest een benefiet 

barbecue georganiseerd om de kosten voor de oprich0ng van een s0ch0ng te 

kunnen betalen. Na a�rek van de kosten voor de barbecue was er genoeg geld 

over voor de notaris. We hebben gezocht naar een notaris die een warm hart 

had voor veteranen, zodat we niet de volle pond hoefde te betalen. Toen de 

s0ch0ng een feit was, zijn we naar de bank gegaan en hebben we een zakelijke 

bankrekening geopend. Met de s0ch0ngsakte en een zakelijke bankrekening 

hebben we toen bij de belas0ngdienst een ANBI-status aangevraagd en 



gekregen. Inmiddels hebben we daar al enkele dona0es op binnengekregen. 

Donateurs die geld geven kunnen dat dan binnen de regels van de 

belas0ngdienst a�rekken bij hun belas0ngaangi�e. Veteranen blij, donateurs 

blij. Deze dona0es waren echter nog niet voldoende om er een Regionale 

Veteranen Dag te organiseren. 

In het verleden werden al0jd de kosten voorgeschoten door Hans en Marcel en

later gedeclareerd bij de gemeenten. Ook dat zijn we anders gaan doen. We 

hebben een overzicht gemaakt van wat we allemaal het komende jaar (2023) 

van plan zijn. Aan al die ac0viteiten hebben we een prijskaartje gehangen en 

dit verdeeld over de 4 aangesloten gemeenten bij de BUCH (Bergen, Uitgeest, 

Castricum, Heiloo), verdeeld over de aantallen veteranen per gemeente. De 

begro0ngen hebben we in augustus 2022 ingediend en inmiddels ook gekregen

van Castricum en Uitgeest. Wij hopen dat Bergen en Heiloo volgend jaar ook 

meedoen. Want dan kunnen de veteranen van deze gemeenten ook bij de 

ac0viteiten verwelkomen.

Het programma voor 2023 is:

� 10 februari herdenking neergestorte bommenwerper B-17 in weiland bij 

Uitgeest;

� 4 mei herdenking in Castricum en Uitgeest;

� 17 juni lokale Veteranendag Uitgeest en Castricum;

� 24 december licht moment bij veteranen graven in Castricum en Uitgeest;

� 4 keer per jaar een veteranen borrel.

We hebben inmiddels ook poloshirts met ons eigen logo laten maken welke 

door onze veteranen worden gekocht en bij door ons georganiseerde 

ac0viteiten kunnen worden gedragen. 

Sinds drie jaar geven wij ook invulling aan de oproep van Na0onaal Comité 

Veteranendag om in elke gemeenten de veteranen te eren met een 

Veteranenplantsoen. Sowieso hebben we er één laten aanleggen, samen met 

de lokale gemeenten, in alle 4 BUCH-gemeenten. Maar door de poli0eke 

contacten van Dannij, worden er ook in andere gemeenten van Noord-Holland 

veteranenplantsoenen aangelegd of zijn al aangelegd. De mo0e die hij 

daarvoor had gemaakt wordt overal waar hij wordt ingediend vrijwel unaniem 

aangenomen. We hebben zelfs de afspraak met de Commissaris van de Koning 



in Noord Holland, Arthur van Dijk, dat als er ergens een Veteranenplantsoen in 

Noord Holland wordt geopend en hij wordt uitgenodigd om daarbij aanwezig te

zijn, hij of één van de gedeputeerden daarbij dan aanwezig zal zijn.

We zijn nu 1,5 jaar bezig als s0ch0ng en de kroon op ons werk is toch wel dat 

we per 24 maart 2023 zijn toegelaten tot het Veteranen PlaDorm als 

buitengewoon lid. Hier zijn we bijzonder trots op. Want dit opent voor de 

veteranen hier ook weer deuren. Naast een jaarlijkse dona0e die we krijgen 

voor bestuurlijke kosten hebben we nu ook een betere ingang bij het 

Veteranen PlaDorm voor alle ac0viteiten die door hen worden georganiseerd. 

En we doen het tenslo#e voor onze mede veteranen. 

Met vriendelijke groet,

Het bestuur van S0ch0ng Veteranen Comité BUCH

Dannij van der Sluijs Hans Walrave

Voorzi#er Secretaris


